
 

     

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών 

  τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  

Θέμα: «Λαϊκή Αγορά στο Σχιστό» 

 

Σε δημόσια διαβούλευση που συγκάλεσε ο Δήμος Κορυδαλλού, την Τετάρτη 16/09 στην 

πλατεία 25ης Μαρτίου στο Σχιστό Κορυδαλλού, η δημοτική σύμβουλος Καλλιόπη 

Μαυροειδάκου και τα μέλη του «μαζί» για τον Κορυδαλλό στήριξαν για ακόμα μια φορά το 

αίτημα δημοτών της περιοχής ώστε να υλοποιηθεί από τον Πρόεδρο των λαϊκών αγορών 

του Κορυδαλλού, κ Γιώργο Τσούνια, λειτουργίας λαϊκής αγοράς στην περιοχή. 

Δεδομένου πως οι κάτοικοι στο Σχιστό δεν είναι εύκολο να εξυπηρετηθούν από τις άλλες 

λαϊκές αγορές που λειτουργούν στον Κορυδαλλό, δεδομένης της απόστασης, 

αναγκάζονται να αγοράζουν τα προϊόντα σε υψηλότερες τιμές από τα σούπερ μάρκετ, ενώ 

η δυνατότητα αγοράς προϊόντων Ελλήνων παραγωγών μειώνεται. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένα αφενός πως το Σχιστό Κορυδαλλού παραμένει 

μια παραμελημένη περιοχή της Β Περιφέρειας του Πειραιά που οφείλει να αναβαθμιστεί 

και αφετέρου πως, ακόμα και στην περίοδο της πανδημίας, η προσέλευση με τήρηση 

όλων των υγειονομικών πρωτοκόλλων αποτελεί έναν ασφαλή τρόπο αγοράς φρέσκων 

προϊόντων και σε καλύτερες τιμές, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί:  

1. Υπάρχει πρόβλεψη για τη λειτουργία λαϊκής αγοράς στο Σχιστό Κορυδαλλού; 
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2. Αν ναι, εντός ποιο χρονικού πλαισίου μπορεί να ξεκινήσει να λειτουργεί και ποιοι 

είναι οι προτεινόμενοι χώροι ώστε να μην δημιουργείται πρόβλημα στην 

κυκλοφορία; 

3. Αν όχι, τι συνιστά τροχοπέδη για την ικανοποίηση του αιτήματος των κατοίκων στο 

Σχιστό Κορυδαλλού; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




